
 

 

 

 Skolebestyrelsesmøde 

Vestervig Skole 

Onsdag den 10. april 2019 kl. 17-19.30 

Fraværende  

 

 

1. Gennemgang af APV  Per Overgaard, skolechef, og Heidi Harlis, AMR, 

er inviteret til at deltage i dette punkt. 

APVen er gennemgået. Konklusionen er, at der 

er et godt arbejdsmiljø blandt medarbejderne 

på skolen. Ydermere konkluderes, at der er et 

godt samarbejde mellem såvel medarbejdere 

og ledelse som mellem medarbejdere indbyr-

des. 

På skolen betragtes resultatet af APVen som 

forudsætningen for et dynamisk arbejdsred-

skab. 

2. Orientering om hverdagen og skolen lige nu 

 

Personalia 

Økonomi 

Buen 

Nyt vedr. tilgodehavende fra gammel frugtord-

ning. Der er tilbagebetalt midler fra et konkurs-

ramt firma, der har skyldt skolen penge. 

Bibliotek – renovering. Biblioteket står for re-

novering af både loft og gulv. 

Anlægsmidler – udearealer: Asfalt og bord-

bænkesæt. Der lægges nyt asfalt på skolens 

indkørsel og der er sat nye bordebænkesæt op 

ved gården ud for aulaen. 

Feriepasning i SFO.  

-Tilmeldinger ctr. Fremmøde 

Der er 50% frafald på fremmødet ift. tilmeldin-

ger på nogle af vores feriedage. Dette ønskes at 

gøre opmærksom på, så forældre har mulighed 

for at give en endelig tilmelding, hvis det først 

indmeldte ikke stemmer, når ferien nærmer 

sig. 

-Uge 29 og 30 

1 barn et tilmeldt 1 uge. 
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 3. Revidering af folkeskolereformen 2019 Nedsættelse af timetal i indskolingen 

Mindstetimetal og ændring af fagrækken i 

19/20 og 20/21 

Mulighed for nedsættelse af timetallet med 2 

timer på mellemtrinnet ved brug af §16d. Be-

slutningskompetencen ligger hos forvaltningen. 

Hvis bestyrelsen indstiller en omlægning af un-

dervisningen, skal forvaltningen godkende. Det 

behandles endeligt i Folketinget i april 2019. 

Ringetider 19/20  

4. Timefordelingsplan 19/20 Udkast gennemgås og drøftes på mødet. 

Der var forslag til ændringer, som blev taget til 

efterretning.  

Der ønskes at gøre brug af muligheden for at 

nedsætte timetallet på mellemtrinnet. Timetal-

let nedsættes med i alt 2 timer på 4., 5. og 6. 

årgang. Nedsættelse af timetallet medfører 

ressourcer til at styrke læseindsatsen på mel-

lemtrinnet. Bestyrelsen har godkendt nedsæt-

telse af timetallet for at frigive ressourcer til 

faglige løft inden for læsning på de 3 klassetrin. 

Timefordelingsplanen danner hermed grundlag 

for fagfordelingen blandt personalet. 

 

5. Folkeskolerne i Sydthy Samarbejdet er behandlet i de øvrige bestyrel-

ser. Det er nedstemt i de øvrige bestyrelser. 

Vi ønsker at arbejde videre med god branding 

af Vestervig Skole i vores bestyrelse. 

 

Evt. Møderække: 

10/4 kl. 17-19.30 

6/5 kl. 19-21 

20/6 kl. 17-19.30 

Nyt fra kvartalsmødet: 

Mindstetildeling til skoler på under 105 børn. 

Forslag om at tage på besøg på Koldby Skole 

for at inspireres af en anden flot skole. 

Der er lavet et udemiljø, som vi kan lade os in-

spirere af. 

Alkoholdebuten for Thisted Kommunes er drøf-

tet. Der er enighed om, at tendensen med den 
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tidlige debut bekymrer. Især er der en bekym-

ring for, hvad posefesterne har af indflydelse 

på debuten. 

 


